
 

Vasta Kooli hoolekogu  

koosoleku protokoll 

 

 

Vastal              28. mai 2024 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed Krista Leppik, Liisi Vimberg, Tiina Rikkolas, 

Raivo Heinmets, Kea Preis, Kristo Saaremägi ja Pille Kajar. 

Koosolekule oli kutsutud Vasta Kooli direktor Silva Kiili. 

Puudusid Ainar Sepnik, Egle Järvepere ja Helena Taal. 

 

Päevakord: 

 

1. Tagasivaade eelmise koosoleku otsustele 

2. Ülevaade õppeaastast – Silva Kiili 

3. Viru-Nigula valla haridusvõrgu analüüsile ettepanekute esitamine 

4. Info – tublide õpilaste vastuvõtt, lõpetamine, kooli sümboolika uuendamine, 

hariduskomisjoni liikmekandidaadi esitamine 

 

 

1. Tagasivaade eelmise koosoleku otsustele 

Pille Kajar andis ülevaate eelmisel koosolekul räägitust. Alates uuest õppeaastast on kooli 

nimi Vasta Mõisakool. Haridusvõrgu analüüsi must variant on valmis ning seda on ka 

kogukondadele tutvustatud.    

 

Otsustati: informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

2.  Ülevaade õppeaastast 

Silva Kiili andis ülevaate õppeaastast. Hinded peavad väljas olema 4. juunil kell 14:00. 

Eelarves oleme normi piires, täitmine on praegu 33,3%. Päästeameti ettekirjutuste täitmine 

oli kulukas. Preguseks on ettekirjutused täidetud, samuti on lõpusirgel hoonete jooniste 

uuendamine. Kool jõudis Aasta Kooli konkursi finaali. Tulemused selguvad 3. juunil. Uuel 

õppeaastal tuleb esimesse klassi vähemalt 10 last. Lõpetajaid on 11. Ainult viitega 

lõpetajaid sel aastal ei ole, nelja-viielisi on.  

 

Krista Leppik lisas, et õpilaed, kellel 4. juunil on hinded väljas ja võlgnevusi ei ole, saavad 

varem puhkama. See selgub õppenukogu otsusel 5. juunil.  

 

 

3. Viru-Nigula valla haridusvõrgu analüüsile ettepanekute esitamine  

Pille Kajar: Viru-Nigula vald on tellinud valla haridusvõrgu analüüsi osaühingult Levellab. 

Ettevõtte esindajad käisid oma koostatud analüüsi tutvustamas Aseris, Viru-Nigulas ja 

Kundas. Nüüd oodatakse ettepanekuid analüüsi täiendamiseks hiljemalt 4. juuniks.  

 

Hoolekogu liikmed arutasid teema üle ning tegid alljärgnevad ettepanekud: 



1. Analüüsi tuleb kaasata ka õpilased ja lapsevanemad. Praegu on rahulolu analüüsi 

aluseks võetud ainult eelmisel aasta korraldatud küsitlus 8. ja 11. klassides. Uuring 

peaks olema laiapõhjalisem. Oluline on läbi viia täiendav uuring lapsevanemate ja 

laste rahulolu kohta või viidata, et tegemist on vana analüüsiga. Kajastamata on 

jäänud õpetajate rahulolu. 

 

2. Lahti on vaja kirjutada, mida sisaldab õpilaskoha maksumus ning kuidas see kulu 

kujuneb. Kuidas on põhjendatud, et näiteks Vasta Kooli õpilaskoha maksumus on 

tõusnud 220% olukorras, kus kooli elarve on jäänud praktilselt samaks ning 

ülekulutamist ei ole toimunud. Üle 20 lapse on Vasta Koolis üldtoel. See on vajalik 

ka analüüsis välja tuua. 

 

3. Kvalifikatsiooninõuete täitmise juures on oluline välja tuua, kui suurel osal 

õpetajatest on kvalifikatsioon omandamisel. Seda infot saab küsida koolidest ning 

uuringufirma peaks seda ka tegema. See annab edaspidiseks infot, et 

kvalifikatsiooninõuete täitmise protsent paraneb. Välja peaks tooma ka, mis hetke 

seisuga on õpetajate kvalifikatsiooni andmed kajastatud.   

 

4. Esitatud tabelis tunduvad keelenõuete täitmise protsendid ebatõenäolised. Palume 

selle veelkord üle vaadata.  

 

5. Laste arvu puudutav prognoos on ainult arvude põhine. Puudub kogukonnasisene 

vaade. Näteks Viru-Nigula piirkond, kuhu on mitmed lastega pered kolinud/kolimas, 

kes küll praegusel hetkel ei ole veel valda sisse kirjutatud. Tulevikus on nad aga meie 

valda kooli tulemas. 

 

6. Analüüsis ei ole näha, kui palju ja millistest piirkondadest käivad meie valla lapsed 

teistes valdades koolis. Ka see info oleks oluline väja tuua.  

 

7. Vaja oleks analüüsida muusikakooli transpordivõimalusi ning teha ettepanekuid, 

kuidas Viru-Nigula kandi lapsed saaksid õppetöös osaleda, sõltumata seejuures täiel 

määral lapsevanema transpordivõimalusest.  

 

8. Tabelites olevad värvid peaks muutma paremini eristatavaks.  

 

9. Kõik saadetud ettepanekud peaksid olema kajastatud analüüsi lisas koos selgitustega, 

kas ettepanekut on arvestatud ja kui ei ole, siis mittearvestamist ka põhjendada.  

 

10. Palume, et enne analüüsi lõplikku kinnitamist oleks võimalik vähemalt koolide 

direktoritel, hoolekogul ning hariduskomisjoni liikmetel dokumendiga tutvuda.  

 

Otsustati: Pille vormistab ülalnimetatud ettepanekud hoolekogu nimel ja edastab need 

hiljemalt 31. mail valla haridusjuhile.  

 



4. Info  

Hariduskomisjoni koosseisu muutmisest. Viru-Nigula Vallavolikogu päevakorras on 

hariduskomisjoni koosseisu muutmine. Seoses sellega võiks teha ettepaneku, et komisjoni 

kuuluks ka Vasta Kooli direktor. Koolijuhi komisjoni kuulumine on ainult mõistlik. Seni ei 

ole komisjon koolijuhte oma tegevusse kaasanud, kord aastas ülevaate andmine kooli 

tegevusest ei tundu piisav, et komisjon saaks haridusteemadega piisaval määral kursis olla. 

Ühtlasi võiks haridusekomisjonile teha ettepaneku, et kosoolekute päevakorrast võiks 

informeerda ka hoolekogude esindajaid.  

 

Olen tantsurühmaga Leedus 7-9 juunil ja kahjuks Vasta Kooli direktori ja hoolekogu 

vastuvõtul osaleda ei saa. Teen ettepaneku Ainarile hoolekogu esindamiseks.  

 

Vasta Kooli hoolekogule on saabunud kutse hoolekogu esindaja osalemiseks Vasta Kooli 

9.klassi lõpuaktusel. Kahjuks on mul juba varasemalt planeeritud, et ei viibi Eestis 14-

16.juunil. Krista andise nõusoleku lõpukõne pidamiseks.  

 

Aasta joolksul on kooli toetanud MTÜ Vasta Kooli Sõbrad, Reti Kokk, Aasukalda Maa- ja 

Merepäästekomando, Flexa Eesti AS, Olav Kreen ja Rabaveere farm, EELK Viru-nigula 

kogudus, Meelis Kiili, MilRem.   

 

Krista Leppik tutvusta kooli uue sümboolikaga seonduvat. Logo kavandid on tellitud. 

Kriteeriumiteks on, et logol peab olema Vasta Mõisakooli nimi, põhitoonid sinine ja valge, 

aastaarv 1867 ja 1 mõisale viitav element. Kavandid pannakse e-kooli küsitlusena 

hääletusele. Tulemused enne vaheaega. Lipu õnnistmine on paneeritud septembrisse.   

 

Ettepanek järgmise hoolekogu koosoleku päevkorda: uurida, kas ja kuidas oleks uuel 

õppeaastal võimalik, et kui koolibussi ring lõpeb Kundas, siis selle ringiga saaksid lapsed 

muusikakoolist Viru-Nigulasse.  

 

Otsustati: info võtta teadmiseks. Pille esitab ettepaneku Viru-Nigula Vallavolikogu 

hariduskomisjoni esimehele nimetada komisjoni liikmeks Silva Kiili.  

 

Järgmine koosolek toimub 27.08.2024.  

 

Koosoleku lõpp 17:30 

 

 

 

Koosoleku juhataja ja protokollija  

 

Pille Kajar 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 


